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RG.0012.20.2021  
Protokół Nr 20/2021 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych  
odbytego w dniu 25 stycznia 2021 roku 

 
 
Porządek posiedzenia:  

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  
II. Przyjęcie porządku obrad.  
III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.  
IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję.  
V. Wolne wnioski i zapytania.  
VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 
Ad. I.   
Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1005 a zakończyła o 1210. 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonała  Przewodnicząca Komisji Justyna Szwedo, która 
powitała przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu. 
Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad ( na 5 Członków 
Komisji obecnych było 5). Lista obecności znajduje się w załączeniu do niniejszego 
protokołu.  
 
Ad. II. 
Przewodnicząca Komisji Justyna Szwedo  przedstawiła proponowany porządek obrad. 
Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji. 
 
Ad. III. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i odczytywania. 
 
Ad. IV/1. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie rozpatrzenia petycji Fundacji „Tradycyjne 
Podkarpacie” w zakresie m.in. szczepień na COVID-19. 
Petycja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Inspektor ds. obsługi Rady Gminy Piotr Chodur odczytał stanowisko Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji z dnia 18.01.2021r. z analizy petycji złożonej w interesie publicznym w 
zakresie m.in. szczepień na COVID-19. 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zaopiniowała petycję jako nieuzasadnioną. 
Przedstawione stanowisko Komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Po dyskusji i rozpatrzeniu wniesionej petycji Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw 
Społecznych Justyna Szwedo poddała petycję pod głosowanie w kwestii jej zasadności. 
Za uznaniem petycji za zasadną nie głosował żaden radny. 
Za uznaniem petycji za niezasadną nie głosował żaden radny. 
W głosowaniu 5 radnych wstrzymało się od głosu. 
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Ad. IV/2. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie rozpatrzenia petycji w zakresie m.in. obrony 
prawdy, godności i wolności człowieka. 
Petycja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Inspektor ds. obsługi Rady Gminy Piotr Chodur odczytał stanowisko Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji z analizy  petycji złożonej  w interesie publicznym w obronie prawdy, 
godności i wolności człowieka. 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zaopiniowała petycję jako nieuzasadnioną. 
Przedstawione stanowisko Komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Po dyskusji i rozpatrzeniu wniesionej petycji Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw 
Społecznych Justyna Szwedo poddała petycję pod głosowanie w kwestii jej zasadności. 
Za uznaniem petycji za zasadną nie głosował żaden radny. 
Za uznaniem petycji za niezasadną głosowało 5 radnych - jednogłośnie. 
 
Ad. IV/3. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2021r. 
przedstawiła Sekretarz GKRPA Dominika Nalepa. 
 
Komisja Oświaty i Spraw Społecznych zgłosiła propozycję wysokości wynagrodzeń dla 
członków Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w kwocie: 
- Przewodniczący Komisji  - 150  zł. 
- Członek Komisji  - 100 zł. 
Powyższa propozycja została przyjęta w głosowaniu – 5 głosów „za” – jednogłośnie. 
 
W głosowaniu projekt uchwały w całości został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” 
– jednogłośnie.  
 
Ad. IV/4. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Podkarpackiemu ( dot. budowy chodnika w m. Radomyśl nad Sanem) przedstawiła Z-ca 
Wójta Gminy Izabela Szałaj. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

Ad. IV/5. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Podkarpackiemu ( dot. budowy chodnika w m. Antoniów) przedstawiła Z-ca Wójta Gminy 
Izabela Szałaj. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  
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Ad. IV/6. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Stalowowolskiemu (dot. przebudowy drogi powiatowej Radomyśl – Skowierzyn) 
przedstawiła Z-ca Wójta Gminy Izabela Szałaj. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

 
Ad. IV/7. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Stalowowolskiemu (dot. dofinansowania Zakładu Pielęgnacyjno - Opiekuńczego w 
Stalowej Woli) przedstawiła inspektor ds. księgowości Anna Olech. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

 
Ad. IV/8. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia w 2021 roku pomocy finansowej dla 
Powiatu Stalowowolskiego na realizację zdania publicznego (dot. realizacji zadania w 
zakresie publicznego transportu zbiorowego) przedstawiła inspektor ds. księgowości            
Anna Olech. 
Po dyskusji w głosowaniu Komisja wstrzymała się od wydania opinii  – 5 głosów 

„wstrzymujących”.  

 
Ad. IV/9. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła inspektor ds. księgowości  Anna Olech. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

 
Ad. IV/10. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwały budżetowej na rok 2021 przedstawiła 
inspektor ds. księgowości Anna Olech. 
P. Olech poinformowała o pozytywnej opinii RIO odnośnie projektu budżetu gminy na 
2021r. 
W głosowaniu projekt uchwały po złożonych wyjaśnieniach i informacjach został 

pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – jednogłośnie.  

 
Ad. V. 

Radny Edward Wermiński zwrócił się o informację dotyczącą projektu budowy 
zbiornika retencyjnego w Rzeczycy Długiej. 
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Radny Edward Wermiński zwrócił się również z zapytaniem na jakim etapie jest 
procedura sprzedaży działek gminnych na terenie tzw. „Pierwsza Smuga” w Rzeczycy 
Długiej. 

Z-ca Wójta Izabela Szałaj odpowiedziała, że powyższe sprawy zostaną rozeznane. 
 
Ad. VI. 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 
 

             Przewodnicząca Komisji  
 

                    Justyna Szwedo 
 

Protokołował: 
Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur 
 

 

 

 


